
ПРОТОКОЛ № 124 

засідання комісії з питань регулювання земельних відносин, 

містобудування та архітектури 

 

від 12.12.2017         м. Ужгород  

 

ПРИСУТНІ: Афанасьєва О.В. – голова комісії; 

Любар В.Б. – заст. голови комісії; 

Станко Ю.Ю. – секретар комісії; 

Пономарьов С.Б., Шевчук Г.В.  – члени комісії; 

ВІДСУТНІ: 

Бабидорич В.М., Прозор Є.І., Козак В.А. 

ЗАПРОШЕНІ: 

ЗАПРОШЕНІ: 

Пеар В.І. – начальник управління правового забезпечення: 

Травіна О.В. – начальник управління економіки та стратегічного планування; 

Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної політики; 

Біксей А.Б. – начальник управління праці та соціального захисту населення; 

Бабидорич В.І. – директор департаменту міського господарства; 

Решетар В.В. – начальник відділу охорони здоров’я; 

Чепкий О.О. – начальник відділу землекористування; 

Воловар М.В. – начальник служби персоналу та спец роботи; 

Турховська А.І. – начальник відділу бухгалтерського обліку; 

Терлецький Е., Майстренко Н., Мельник Н.Є. – представники громадськості. 

Русинь О.В. – заявник. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

І. Обговорення проектів рішень чергової ХVІІІ сесії міської ради VІІ 

скликання. 

ІІ. Про заяву гр. Русинь О.В. щодо перенесення розгляду питання про 

передачу земельної ділянки по вул. Сечені, 35 в постійне користування  до 

наступної сесії міської ради. 

 

 

1. СЛУХАЛИ Звіт про здійснення державної регуляторної політики 

виконавчими органами Ужгородської міської ради за 2017 рік. 

ВИРІШИЛИ: Взяти інформацію до відома. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

2. СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 901 «Про 

проекти регуляторних актів міської ради та виконавчого комітету на 2018 

рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 
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3. СЛУХАЛИ: Травіна О.В. представила проект рішення № 902 

«Звіт про виконання Програми економічного і соціального розвитку м. 

Ужгорода за січень – вересень 2017 року.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

4. СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представив проект рішення (проект № 903) Звіт 

про виконання бюджету м. Ужгород за січень – вересень 2017 року. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

5. СЛУХАЛИ: Решетар В.В. представив проект рішення № 904 «Про 

прийняття коштів медичної субвенції на 2017 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

6. СЛУХАЛИ: Решетар В.В. представив проект рішення № 905 «Про 

прийняття коштів медичної субвенції на 2018 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

7. СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 906 «Про 

Програму додаткових гарантій соціального захисту громадян на 2018 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

8. СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 907 «Про 

Програму фінансування видатків на житлово – комунальні послуги Почесним 

громадянам м. Ужгород та делегату І з’їзду Народних Комітетів 

Закарпатської України на 2018 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

9. СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 908 «Про 

Програму підтримки діяльності громадських організацій міста соціального 

спрямування на 2018 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 
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10.  СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 909 

«Про Програму діяльності медико – соціального реабілітаційного центру 

«Дорога життя» на 2018 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати рекомендацію профільної постійної комісії з 

питань бюджету. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

11.  СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 910 «Про 

Програму фінансування видатків на компенсаційні виплати за пільговий 

проїзд автомобільним транспортом на міських автобусних маршрутах 

загального користування у м. Ужгород на 2018 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати рекомендацію постійної комісії з питань бюджету. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

12.  СЛУХАЛИ: Травіна О.В. представила проект рішення № 911 «Про 

зміни до рішення ІХ сесії міської ради VІІ скликання 22 грудня 2016 року № 

497.» (Програма розроблення Стратегії розвитку міста). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

13.  СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представила проект рішення № 912 «Про зміни 

до рішення міської ради 09.12.2011 № 332.» (Положення про цільовий фонд). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

14.  СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 913 «Про зміни 

та доповнення до рішення І сесії міської ради VІІ скликання 04.02.16 р. № 

89.» (Програма виконання рішень судів). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

15.  СЛУХАЛИ: Боршовський О.І. представив проект рішення № 914 «Про 

зміни до рішення ХІ сесії міської ради VІ скликання 09.12.2011 р. № 323.» 

(Програма забезпечення містобудівною документацією). Просив пункт 2 

додатку до проекту рішення доповнити наступним текстом: «Картографічна 

основа масштабу 1:5000 на місто Ужгород». 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії з урахуванням висловленого зауваження. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

16.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 915 «Про 

зміни до рішення Х сесії міської ради VІІ скликання 26.01.2017 р. № 559.» 

(Про дольову участь власників квартир у кап. ремонті будинків). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати рекомендацію постійної комісії з питань бюджету. 
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За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

17.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 916 «Про 

Програму капітального ремонту житлового фонду у м. Ужгород на 2018 – 

2022 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

18.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 917 «Про 

зміни до рішення ХV сесії міської ради VІІ скликання 12.09.17 № 760.» 

(Програма забезпечення житлом молоді, учасників АТО). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

19.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 918 «Про 

зміни до комплексної Програми відновлення історичного центру м. 

Ужгорода на 2017 – 2020 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

20.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 919 «Про 

зміни до Програми реконструкції та капітального ремонту мережі 

зовнішнього освітлення міста Ужгород на 2017 – 2020 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

21.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення (проект № 

920 «Про передачу приміщень у користування.» (Інклюзивно – ресурсний 

центр). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

22.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 921 «Про 

передачу приміщення у користування.» (Держпродспоживслужба). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

23.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 922 «Про 

передачу приміщень у користування.» (Федерація хортингу). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 
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За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

24.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 923 «Про 

зміни до рішення ХХ сесії міської ради VІ скликання 19 грудня 2013 року № 

1150.» (Національна поліція). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

25.  СЛУХАЛИ: Воловар М.В. представила проект рішення № 924 «Про 

зміни до рішення ХІІ сесії міської ради VІІ скликання 30 березня 2017 року 

№ 624.» (зміни до Положень про відділи). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

26.  СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 925 «Про 

надання грошової допомоги малозабезпеченим мешканцям міста.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

27.  СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 926 «Про зміни 

до Програми додаткових гарантій соціального захисту громадян на 2017 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати рекомендацію профільної комісії з питань 

бюджету.. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

28.  СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 927 «Про зміни 

до Програми діяльності медико – соціального реабілітаційного центру 

«Дорога життя» на 2017 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати рекомендацію постійної комісії з питань бюджету. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

29.  СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 928 «Про зміни 

до рішення VІІІ сесії міської ради VІІ скликання від 29.11.2016 року № 447.» 

(Програма фінансування видатків на пільговий проїзд). 

ВИРІШИЛИ: Відправити проект рішення на довивчення. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

30.  СЛУХАЛИ: Решетар В.В. представив проект рішення № 929 «Про 

зміни до рішення ІІ сесії міської ради VІІ скликання від 14.04.2016 № 172.» 

(Програма забезпечення мешканців, які страждають на рідкісні 

захворювання). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 
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  «за» - одноголосно. 

31.  СЛУХАЛИ: Решетар В.В. представив проект рішення № 930 «Про 

зміни до рішення ХVІІ сесії міської ради VІІ скликання 09.11.2017 № 794» 

(Програма «Цукровий діабет»). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

32.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 931 «Про 

зміни до Програми фінансової підтримки комунальних підприємств міста 

Ужгород на 2016 – 2017 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

33.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 932 «Про 

зміни до рішення ХІ сесії міської ради VІІ скликання 28 лютого 2017 року № 

598.» (Програма благоустрою). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

34.  СЛУХАЛИ: Турховська А.І. представила проект рішення № 933 «Про 

дозвіл на придбання службового автомобіля.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

35.  СЛУХАЛИ: Травіна О.В. представила проект рішення № 934 «Про 

зміни до Програми економічного і соціального розвитку м. Ужгорода на 2017 

рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

36.  СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представила проект рішення № 935 з 

доповненням «Про зміни до бюджету міста на 2017 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

37.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 936 «Про 

зміни до рішення ХVІІ сесії міської ради VІІ скликання 16 листопада 2017 

року № 874.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 
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  «за» - одноголосно. 

38.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 937 «Про 

передачу приміщень в оперативне користування.» (вул. Ф.Потушняка,10). 

Просив внести наступні критичні зауваження: «У зв’язку із допущеною 

технічною помилкою внести зміни до тексту проекту рішення, а саме: 

Ужгородській міський центр соціального обслуговування (надання 

соціальних послуг) по тексту проекту замінити на «Ужгородський міський 

територіальний центр соціального обслуговування (надання соціальних 

послуг)». 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії з урахуванням висловленого зауваження.. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

39.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 938 «Про 

передачу об’єктів.» (каналізаційна мережа). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

40.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 939 «Про 

впорядкування рішення з приводу надання дозволів на розробку проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в районі вулиці 

Загорської.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

41.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 940 «Про 

затвердження та надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок.» 

ВИСТУПИЛИ: Учасника АТО, які просили зняти критичні зауваження 

постійної комісії в пунктах 1.38 – 1.43, 1.45. 

ВИРІШИЛИ: 1. В пунктах 1.1, 1.3, 1.4, 1.5, 1.6, 1.10, 1.12, 1.16, 1.20, 1.22, 

1.30, 1.32, 1.33, 1.34, 1.36, 1.37, 1.44 відмовити у задоволенні клопотань 

відповідно до протоколів постійної комісії. 

2. В пункті 1.11 відмовити у задоволенні клопотання у зв’язку із 

невідповідністю площі земельної ділянки, вказаної у зверненні до ст. 121 

Земельного кодексу України та розташуванню земельної ділянки на 

графічних матеріалах. 

3.Пункт 1.17 вилучити з проекту рішення, оскільки питання дублюється із 

проектом рішення № 939. 

4.В пункті 1.21 відмовити у задоволенні клопотання відповідно до рішення  

комісії щодо розгляду питань приватизації земельних ділянок АГК «Політ», 

повернутись до розгляду питання після проведення інвентаризації 

землекористування. 

5.Пункт 1.24 відправити на довивчення до наступної сесії міської ради. 
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6. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на 

сесії з урахуванням висловлених зауважень. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

42.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 941 «Про 

надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок.» 

ВИРІШИЛИ: 1.  В пункті 1.12 надати дозвіл за умови укладення сервітуту 

на проїзд загального користування. 

2. В пунктах 1.2, 1.7, 1.9, 2.1, 2.5, 2.7, 2.8, 2.12, 2.13, 3, 4.3, 4.4, 4.7, 4.8, 4.10 

відмовити у задоволенні клопотань відповідно до протоколів постійної 

комісії. 

3. Пункт 1.1 відправити на довивчення до наступної сесії міської ради. 

4. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловлених пропозицій. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

43.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 942 «Про 

затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

44.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 943 «Про 

надання дозволів на складання технічної документації щодо встановлення 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості).» 

ВИРІШИЛИ: 1. В пунктах 1.1, 1.2, 1.5, 1.7, 1.8, 2.6 відмовити у задоволенні 

клопотань відповідно до протоколів постійної комісії. 

2. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

45.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 944 «Про 

поновлення та припинення дії договорів оренди земельних ділянок.» 

ВИСТУПИЛИ: Майстренко Н., Мельник Е., які просили відмовити у 

продовження договору оренди земельної мідянки, зазначеної в пункті 1.11. 

ВИРІШИЛИ: В пункті 1.11 відмовити у продовженні дії договору оренди 

земельної ділянки. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 1. (Афанасьєва О.В.) 

  «утримались» - 4; (Пономарьов С.Б., Станко Ю.Ю.Любар В.М., 

Шевчук Г.В.) 

Рішення НЕ ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ:  1. В пунктах 1.1, 1.29, 1.30, 2.1, 2.3 відмовити у задоволенні 

клопотань відповідно до протоколів постійної комісії. 
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2. Пункт 1.30 доповнити текстом наступного змісту: «»Департаменту 

міського господарства звернутись до орендатора із листом – повідомленням 

щодо заперечення у поновленні договору оренди земельної ділянки. 

3. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловлених зауважень. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

46.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 945 «Про 

надання дозволів на проведення експертної грошової оцінки земельних 

ділянок.» Пекар В.І. відкликав зауваження управління правового 

забезпечення по пунктам 1.7 та 1.2. 

ВИРІШИЛИ: 1. В пункті 1.2 надати дозвіл за умови сплати втраченої вигоди 

бюджету міста з моменту набуття права власності на нерухоме майно. 

2. В пунктах 1.1, 1.4, 1.5, 1.6,  1.8, 1.10 відмовити у задоволенні клопотань 

відповідно до протоколів постійної комісії. 

3. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловлених пропозицій. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

47.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 946 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Гісем Н.В.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

48.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 947 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Жук В.В.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

49.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 948 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Левчак О.М.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

50.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 949 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Мельник В.Ф.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 
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51.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 950 

«Про приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення шляхом викупу.» (ФОП Проц Л.А.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

52.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 951 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (ФОП Тереняк Б.І.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

53.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 952 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.»  (гр. Фролов М.М.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

54.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 953 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Химишинець Ю.І.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

55.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 954 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Щербей А.Й.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

56.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 955 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (ТОВ «Агрокомплекс – Уж») 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

57.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О.  представив проект рішення № 956 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (ТОВ «Плодоовоч – Уж»). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 



 11 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

58.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення №957 «Про 

зміни та скасування рішень міської ради.» 

ВИРІШИЛИ: 1. В пунктах 3, 17 відмовити у задоволенні клопотань 

відповідно до протоколів постійної комісії. 

2. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

59.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 958 «Про 

приведення у відповідність до чинного законодавства пунктів 1.15 та 1.16  

рішення Х сесії міської ради VІІ скликання від 26 січня 2017 року № 572.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

60.  СЛУХАЛИ: Воловар М.В. представила проект рішення № 959 «Про 

зміни до рішення ХІ сесії міської ради VІІ скликання 28 лютого 2017 року № 

608.» (Структура апарату ради та виконкому). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

61.  СЛУХАЛИ: Решетар В.В. представив проект рішення № 960 «Про 

затвердження Положення про відділ охорони здоров’я Ужгородської міської 

ради.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

62.  СЛУХАЛИ: Бабидорич В.І. представив проект рішення № 961 «Про 

Програму фінансової підтримки комунальних підприємств міста Ужгород на 

2018 – 2020 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

63.  СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 962 «Про 

Програму правової освіти населення міста Ужгород на 2018 – 2022 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

64.  СЛУХАЛИ: Травіна О.В. представила проект рішення № 963 «Про 

Програму економічного і соціального розвитку м. Ужгорода на 2018 рік.» 
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ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

65.  СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представила проект рішення № 964 «Про 

бюджет міста на 2018 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

66.  СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представила проект рішення № 965 «Про 

прогноз бюджету міста Ужгород на 2019 – 2020 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

67.  СЛУХАЛИ: Про проект рішення № 966 «Про звітування депутатів.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 

ІІ. СЛУХАЛИ: Русинь О.В. щодо перенесення розгляду питання про 

передачу земельної ділянки по вул. Сечені, 35 в постійне користування  до 

наступної сесії міської ради. 

ВИРІШИЛИ: Запропонувати заявнику виступити на засіданні сесії під час 

розгляду відповідного проекту рішення. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 

Голова комісії        О.Афанасьєва 

 

 

Секретар комісії        Ю.Станко 


